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>【篇一】元宵节英文简短祝福短信
1、Fang Yu could be a beacon multicolored lights, moving drag you happy heart Lake ripples; knock一声acoustic festival Wanzhong, let me love in your heart Jidong! Dynamism happy!
放游一盏盏五彩荷灯，曳动你心湖快乐的涟漪;敲一声声佳节的晚钟，让我的爱在你的心里悸动!元宵快乐!
2、Miannen appearance of a round white, sentimental heart Tianrumi implicitly, Body Skin Liang Rui Hongyan GREen, the gentle-Sweetest I ,, light night kiss you eat you
额圆面嫩外表白皙，多情含蓄心甜如蜜，肤靓美体蕊红艳绿，温柔甘饴令我痴迷，十五灯夜吻你吃你。
3、The full moon, Guanding, I am waiting for you! Lanterns on, I think you! Full moon, glutinous rice balls, geopolitical dream round!
赏月，观灯，我等你!花灯，月下，我想你!月圆，汤圆，缘梦圆!
4、Flowers, and people gathered round Qi Valentine‘s, the festive season with the Wing Lok, lover, I love you
花好，人圆齐相聚。情人，佳节永同乐，恋人我爱您。
5、Miannen appearance of a round white, sentimental heart Tianrumi implicitly, Body Skin Liang Rui Hongyan GREen, the gentle-Sweetest I ,, light night kiss you eat you
额圆面嫩外表白皙，多情含蓄心甜如蜜，肤靓美体蕊红艳绿，温柔甘饴令我痴迷，十五灯夜吻你吃你。
6、Wishing you peace, joy and happiness and everything all the best through Lantern !
在元宵节来临之际，祝你平安，快乐，幸福。万事圆!
7、It seems that Lantern Festival is here once again, and it is time again to bring in happiness We wish the merriest of Lantern Festival to you and your loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the days ahead!
元宵节转眼又到，快乐也到!我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在接下来的日子里事业兴旺，幸福美满!
8、Wishing you a merry song in your heart at Lantern Festival and blessings all year long!
元宵节之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
9、The Lantern Festival bless you, gave you to be a Lantern Festival! Gugu, sweet, and for your feelings Niannian!
元宵佳节祝福你，做个元宵送给你!滑滑的，甜甜的，对你的感情粘粘的!
10、Yuanxiaoye night Lantern Festival, the nightly Yuanxiaoye happy, happy years, the mid-happy, I wish you a happy holiday!
元宵夜，夜元宵，夜夜元宵夜喜庆年，年喜庆，年年喜庆年，祝您节日快乐!
>【篇二】元宵节英文简短祝福短信
1、欢欢喜喜元宵到，举国上下秧歌跳，噼噼啪啪放鞭炮，花灯谜语惹你笑，汤圆也来凑热闹，甜蜜团圆围你绕，祝福短信问你好，愿你牛年好运天天到!
Starting yangko dance, across the country and yuanxiao to set off firecrackers, lantern riddle makes you laugh, tangyuan do not help, sweet reunion around you around, blessing messages asking how are you, wish you good luck year of the Ox to every day!
2、元宵节之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
wishing you a merry song in your heart at lantern festival and blessings all year long!
3、在元宵节来临之际，祝你平安，快乐，幸福。万事圆!
wishing you peace, joy and happiness and everything all the best through lantern !
4、致以热烈的祝贺和良好的祝福，元宵节快乐!
warm greetings and best wishes for lantern festival!
5、快乐的元宵之际，谨致我的想念与祝福。
thinking of you and wish you a happy lantern festival
6、元宵节转眼又到，快乐也到!我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在接下来的日子里事业兴旺，幸福美满!
it seems that lantern festival is here once again, and it is time again to bring in happiness we wish the merriest of lantern festival to you and your loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the days ahead!
7、愿你元宵节幸福无尽。
may lantern festival be filled with happiness for you
8、快乐的元宵之际，谨致我的想念与祝福。
thinking of you and wish you a happy lantern festival
9、元宵节之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
wishing you a merry song in your heart at lantern festival and blessings all year long!
10、在元宵节来临之际，祝你平安，快乐，幸福。万事圆!
wishing you peace, joy and happiness and everything all the best through lantern !
11、致以热烈的祝贺和良好的祝福，元宵节快乐!
warm greetings and best wishes for lantern festival!
>【篇三】元宵节英文简短祝福短信
1、愿你生活最如意，前途光明最得意，祝你元宵快乐。
Wish you the best in your life, bright future and most proud, I wish you a happy Lantern Festival.
2、正月十五心愿圆，祝你吉祥如意年！
Wish you a happy New Year!
3、缘分只近不远，财源滚滚而来，情缘绵绵不断，团圆永远不散。
Fate is not far away, the source of wealth is rolling, love is continuous, reunion will never be scattered.
4、愿君合家团圆人人羡，吉祥如意保平安。元宵快乐！
Wish you family reunion, everyone envies, good luck and peace. Happy Lantern Festival!
5、欢欢喜喜吃元宵，幸福美满过今宵。真心愿你元宵节快乐！
Happy to eat the Lantern Festival, happy tonight. Wish you a happy Lantern Festival!
6、祝你：团团圆圆，甜甜蜜蜜，和和美美，顺顺利利！
I wish you: round and round, sweet honey, and the United States, Shun Li!
7、预祝大家元宵节快乐，猪圆玉润闹元宵。
I wish you a happy Lantern Festival, pig yuanyurun make Lantern Festival.
8、愿你十五兴致高，团圆美满品元宵！
May you have a happy reunion and enjoy the Lantern Festival!
9、愿你人圆家圆团团圆圆，事圆福圆花好月圆！
Wish you a round family round round round, round things, happy flowers and happy moon!
10、祝您人缘、福缘、左右逢源。
I wish you good fortune and good fortune.
11、圆圆的汤圆甜又甜，愿你微笑甜甜，幸福绵绵。
Round dumplings are sweet and sweet. I wish you a happy smile.
12、一轮圆圆的明月，照着万家的团圆，幸福就在身边。
A round bright moon, according to the reunion of thousands of families, happiness is around.
13、祝你轻松生活，快乐工作，幸福每一刻。
I wish you a relaxed life, happy work and happy every moment.
14、在元宵节来临之际，祝你平安，快乐，幸福。万事圆！
On the eve of the Lantern Festival, I wish you peace, happiness and happiness. Everything is round!
15、祝愿你，明天的今天，抱着孩子，挽着老公，欢乐庆元宵。
I wish you, tomorrow today, holding the baby, holding her husband, happy celebration of the Lantern Festival.
16、愿您在元宵节中开开心心，阖家团团圆圆！
Wish you a happy and happy family in the Lantern Festival!
17、祝愿你快乐无比，心想事成。
I wish you happiness and success.
18、祝你元宵佳节快乐无边，幸福无限！
I wish you a happy Lantern Festival, unlimited happiness!
19、年年吉祥如意多，祝愿好事多多多。
There are many good luck and good luck every year.
20、愿你人生处处强，元宵佳节到身旁，祝愿你心情最欢畅。
Wish you a strong life everywhere, the Lantern Festival to the side, I wish you the most happy mood.
21、送您一碗汤圆，祝生活甜甜蜜蜜！团团圆圆。
Send you a bowl of dumplings, I wish you a sweet life! Round and round.
22、汤圆粘，人团圆，红烛花灯闹佳节，欢乐阖家欢。
Tangyuan sticky, people reunion, Red Candle Lantern Festival, happy family.
23、正月十五元宵圆，愿你来年好运连。
The Lantern Festival is round on the 15th day of the first month. Wish you good luck in the coming year.
24、祝愿你好运幸运常相伴，幸福快乐到永远！
I wish you good luck and good luck, and happy forever!
25、送你汤圆五仁陷，愿你生活缤纷又多彩。
Send you Tangyuan Wuren sink, wish you a colorful life.
26、让汤圆，粘住甜蜜爱情甜，粘住温馨心头暖。
Let Tangyuan stick sweet love and warm heart.
27、祝愿你：春去秋往万事胜意，山高水长终有回甘。元宵快乐！
I wish you: spring to autumn to win everything, mountains and rivers, there will be a return to Gan. Happy Lantern Festival!
28、元月十五赏花灯，看了花灯美梦成。
On the 15th day of January, I appreciate the lantern and have a wonderful dream.
29、团团圆圆，甜甜蜜蜜，和和美美，顺顺利利！
Round and round, sweet and honey, and beautiful, smooth!
30、过年好，元宵到，幸幸福福一年绕。
Happy new year, Lantern Festival to, lucky happiness around the year.
>【篇四】元宵节英文简短祝福短信
1、几个圆柱形，把你的爱给你的怜悯，并经常挂你的心脏，当晚的黏性汤圆，当然，我们会重聚。
Months to CA cylindrical, put your love to your pity, and often hang your heart, the evening\'s sticky glutinous rice balls is, of course, when we will be reunited.
2、一轮红满月脸，微笑曲线芽眼浅;甜汤圆和快乐的一年，祝你好运与火火永远!祝元宵节快乐!
Round red moon face, a smile curved shallow eyes; sweet glutinous rice balls and happy year, good luck with fire fire forever! Wish Happy Lantern Festival!
3、元宵圆，月儿圆，团团许一个愿望。老朋友远道而来短信传，祝福你：甜甜蜜蜜高高兴兴健健康康永远!
Lantern round, monthly child round, round and round Xu a wish. An old friend from afar to SMS biography, bless you: Sweet Sweet Honey happily perfectly healthy forever!
4、圆圆的月亮的脸，甜甜的汤圆新鲜甜甜蜜精神，装得满满的盛给你一碗，装上我的美国和美国和美国的美国祝愿元宵节!
Round round moon face, fresh sweet sweet spirit of the sweet rice balls, packed full of Sheng give you a bowl, and put on my the United States and the United States of the United States and the United States wishes for the Lantern Festival!
5、元宵佳节庆祝活动多与家人团聚多幸福，身体健康，家庭幸福，更有利可图的，每年都有更多的钱比运气和良好的祝愿有更多更多的!
Spring Lantern Festival celebration more than the family reunion more than happiness, good health and happiness and more profitable, more money every year more than luck and to wish good lot more!
6、元宵节快乐!亲爱的，对不起，我们不能一起过元宵节，但我会在餐桌上给你添碗筷，只要你喜欢，在我的身边。
Happy Lantern Festival! My dear, I am sorry we can not together for Lantern Festival, but I will at the dinner table for you Tim a bowl and chopsticks, as you like at my side.
7、元宵节又到了，还记得我们有猜灯谜做的同样的兴奋逛庙会?现在依然很忙，人与人是不同的，远方的你，可好苍蝇?有时间写哟!
Lantern Festival came around again, remember we are visiting the temple with the same excitement of guessing riddles do? Now busy still, people are different, the distance you, flies Kehao? Have time to write yo!
8、元宵佳节给你啥?发送邮件文件夹的祝福。愿意持有你的平安，促健康，揣快乐，带来幸福，一个温暖的拥抱，甜蜜，链发财，拉牛年吉祥，祥和的新年。
Spring Lantern Festival will give you Han? Sent messages folder blessing. Is willing to hold your peace, pro-health, surmise happiness, bring happiness, a warm hug, with sweet, a chain fortune, pulled auspicious, auspicious Year of the Rat.
9、元宵节，灯是微笑的目光。这是增强在我的心脏在屏幕上;天上的月亮，也就是我和你爱的见证，尽管缺乏阴晴圆，而且永恒。
Lantern Festival lights, smiling glances of your eyes. It is augmented in my heart on the screen; the moon in the sky, that is, you and I love to witness, notwithstanding the lack of Yin Qing Yuan, but also everlasting.
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